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В статье рассматривается исторический аспект присвоения отчеств и матчеств новорожденным. Анализируются уже известные 
факты регистрации детей в современное время с оригинальными отчествами (матронимами). Исследуются причины желания жен
щин и подростков заменить имя отца в своих документах на главенствующее имя матери. Приводится первая негласная статистика 
регистрации новорожденных, документы которых содержат оригинальные сведения об имени. Даются разъяснения законного при
своения отчеств, предусмотренного отечественным законодательством.
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стояния.
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The article deals with the historical aspect of assigning patronymics and matches to newborns. We analyze the already known facts 
of registration of children in modern times with original patronymics (matronyms). The reasons for the desire of women and teenagers to 
replace the father’s name in their documents with the mother’s dominant name are investigated. The first unspoken statistics of registration 
of newborns, whose documents contain original information about the name, are given. Explanations of the legal assignment of patronymics 
provided for by domestic legislation are given.
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